

QUESTIONS AND ANSWERS

1000238828

Q8 The response to Q6 (related to MT1) states: Yes Canada will accept Masters degree in Arts, Science or PhD level in Biomedical Science.

Since there is no degree that we are aware of for Bachelor of Arts (BA) or Master of Arts (MA) related to biomedical science, please clarify and confirm that PHAC is looking for resources with the following relevant education to reflect the highly technical medical and bio-medical topics covered in CCDR publications:

Bachelor of Science (BSc), Masters of Science (MSc) or PhD. These degrees should each be in BioMedical Science or a related field. Please confirm this is correct?

A8 As mentioned in the MT1, Canada requires a Bachelor of Arts (BA) **OR** a Bachelor of Science (BSc) **OR** another bachelor degree relevant to health.

Q9 Question Q7 posted on CanadaBuys on Nov 25 states: Is the Crown willing to award multiple contracts for individual resources.

The answer A7 states: Canada will award two contracts.

The Question Q7 and Answer A7 (posted Nov 25) are both confusing and have therefore generated the following questions.

Q2a. The original request was for two resources. Per the answer to Q7, does awarding two (2) contracts mean that PHAC is intending to have one resource per contract for a total of two resources or two resources per contract for a total of four?

Q2b. Per the original RFP, if PHAC only requires up to two resources but opts to issue two contracts, (one resource per contract) will PHAC change the technical requirement MT1 for Bidders so that they only have to submit one resource per bid?

Q2c. If two contracts will be awarded, please explain how suppliers may submit two proposals, one for each contract.

A9 Canada apologizes for the confusion.

Canada is looking for 2 resources it could be awarded through a single contract with one company or two (2) contracts to two (2) companies.

Q10 CanadaBuys has experienced significant delays posting prior amendments for this RFP. The answers to the latest questions (posted Friday, Nov 25) took 16 days to be published. This has caused delays in bid preparation. Therefore, we kindly request extending the closing date until Dec 21, 2022 and the closing date for questions to be extended to Dec 12, 2022 (7 days prior to bid closing).

A10 Canada will not extend the solicitation period

Q11 We received the updated QA from Canada Buys, thank you. Our proposal team is asking for clarification on the response that we can submit one single resource and not that individual contracts will be awarded based on highest ranking resources. Is this correct?

A11 No the basis of selection is indicated on the RFP (part 4)

ALL OTHERS TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED

1000238828 QUESTIONS ET REPONSES

Q8 La réponse à Q6 (liée à MT1) indique : Oui, le Canada acceptera une maîtrise en arts, en sciences ou un doctorat en sciences biomédicales.

Comme nous ne connaissons aucun diplôme de baccalauréat ès arts (BA) ou de maîtrise ès arts (MA) lié aux sciences biomédicales, veuillez clarifier et confirmer que l'ASPC recherche des ressources avec la formation pertinente suivante pour refléter le domaine médical hautement technique et sujets biomédicaux couverts dans les publications du CCDR :

Baccalauréat ès sciences (BSc), maîtrise ès sciences (MSc) ou doctorat. Ces diplômes doivent chacun être en sciences biomédicales ou dans un domaine connexe. Veuillez confirmer que c'est correct ?

A8 Tel que mentionné dans le MT1, le Canada exige un baccalauréat ès arts (BA) OU un baccalauréat ès sciences (BSc) OU un autre baccalauréat pertinent à la santé.

Q9 La question Q7 publiée sur AchatsCanada le 25 novembre indique : La Couronne est-elle disposée à attribuer plusieurs contrats pour des ressources individuelles.

La réponse A7 indique : Le Canada attribuera deux contrats.

La question Q7 et la réponse A7 (publiée le 25 novembre) sont toutes deux déroutantes et ont donc généré les questions suivantes.

Q2a. La demande initiale concernait deux ressources. Selon la réponse à Q7, l'attribution de deux (2) contrats signifie-t-elle que l'ASPC a l'intention d'avoir une ressource par contrat pour un total de deux ressources ou deux ressources par contrat pour un total de quatre ?

Q2b. Selon la DP originale, si l'ASPC n'a besoin que de deux ressources mais choisit d'émettre deux contrats, (une ressource par contrat), l'ASPC modifiera-t-elle l'exigence technique MT1 pour les soumissionnaires afin qu'ils n'aient à soumettre qu'une seule ressource par soumission ?

Q2c. Si deux contrats sont attribués, veuillez expliquer comment les fournisseurs peuvent soumettre deux propositions, une pour chaque contrat.

A9 Canada s'excuse pour la confusion Canada est à la recherche de 2 ressources qu'il pourrait attribuer dans le cadre d'un seul contrat avec une entreprise ou de deux (2) contrats à deux (2) entreprises

Q10. AchatsCanada a connu des retards importants dans la publication des modifications précédentes pour cette DP. Les réponses aux dernières questions (publiées le vendredi 25 novembre) ont mis 16 jours à être publiées. Cela a entraîné des retards dans la préparation des offres. Par conséquent, nous vous prions de bien vouloir prolonger la date de clôture jusqu'au 21 décembre 2022 et la date de clôture des questions à prolonger jusqu'au 12 décembre 2022 (7 jours avant la clôture des soumissions).

A10 Canada ne prolongera pas la période de sollicitation

Q11 Nous avons reçu le QA mis à jour de Canada Buys, merci. Notre équipe de proposition demande des éclaircissements sur la réponse selon laquelle nous pouvons soumettre une

seule ressource et non que des contrats individuels seront attribués en fonction des ressources les mieux classées. Est-ce correct?

A11 Non. La base de sélection est indiquée dans la partie 4 de la Demande de Proposition

TOUS LES AUTRESTERMES ET CONDITIONS DEMEURENT INCHANGÉS